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Datum: 2023-12-11 

ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande, Sara Heelge 

Vikmång (S), med anledning av behovet att åtgärda den 

misslyckade upphandlingen av lokalvården    

I serien av misslyckade privatiseringar kommer nu det tredje avsnittet om 

Huddinges lokalvård. Den kommunala lokalvården privatiserades av det 

förra borgerliga styret, med stora konsekvenser för invånarna, personalen 

och verksamheterna. Facit är smutsiga skolor, förtvivlad personal, 

underskott i våra nämnder och en växande byråkratisk apparat för att 

hantera de privata utförarna. Det som vi varnade för har inträffat.  

 

Senaste nytt i den här röriga historian är att kommunen och företagen tvistar 

om beställningen av städningen, vilket har föranlett kommunen att bestrida 

fakturorna och stoppa utbetalningen till dessa företag. Inte nog med det har 

vi blivit uppmärksammade på att obehörig personal kan röra sig i lokalerna, 

vilket försämrar tryggheten. Ansvaret för det ligger på leverantörerna.  

 

Det här är ytterligare bevis på att privatiseringen av lokalvården var ett 

misstag. Allting har blivit sämre. Vänsterpartiet står fortfarande bakom 

lokalvårdarnas krav på att riva upp städavtalet, precis som vi motsatte oss 

beslutet att privatisera lokalvården, tillsammans med Socialdemokraterna 

och Miljöpartiet. Den såkallade konsekvenstrappan förefaller ganska tafatt i 

att åtgärda de allvarliga problem som vi handskas med. Mer bör göras.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

- Är det inte dags att lyssna på lokalvårdarna och fackförbunden och 

överväga en rivning av städavtalet?  

 

Nujin Alacabek, oppositionsråd (V) 


